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Møte 2. August 2016 

Presidentens møte 
Bursdager:  
Geir Magne Ingeborgvik 

Jan Albert Huse 

President Jonny informerte om 
ulike saker som vil  komme i løpet 
av  dette  året.  Han  ga  også  info  
vedrørende de mål vi har satt oss 
for  kommende  år.  2120  USD  til  
annual fond. Ingenting til Polio 
Plus da vi legger alt i annual fond. 
Vi  er  i  dag  52  medlemmer  og  
Presidenten håper på 4 til i løpet 
av perioden. Vedrørende 
distriktskonferansen ønsket 
Presidenten at minst 4 deltok på 
denne. 

Av andre saker som var tema kan 
nevnes årets motto for Rotary som 
i år er Serving humanity. 

Sommer camp 2016 er under 
planlegging, og det blir 11 
deltakere fra ulike land i Europa 
samt en fra Egypt. 
Guvernør Gunnar Kvalsund, skal 
besøker klubben vår den 18 
oktober. 

Møte 9. August 2016 

Sommercamp 
Bursdager:  
Jan Arnljot Farstad 

Dag 1 – Søndag 07/08/2016 
Ankomst og notkast i Vadsetosen 

Vi fikk låne bussen til Vard 

Brattvaag. Magne Skaar stilte 
som sjåfør. Jonny H og Rolf D var 
med  bussen  til  Vestnes  for  å  
hente ungdommene. Der traff vi 
på de representantene fra 
Vestnes Rotary som hadde huset 
ungdommene i dagene der. De 
kunne berette om en trivelig og 
grei  gjeng som allerede var  blitt  
godt integrert sammen. Ved 
ankomst Brattvåg hadde Jorunn 
fått laget til velsmakende pizza 
med salatblanding på 
Kulturkaffen. Der møtte 
ungdommene også verts 
familiene sine. Etter ca. 1 times 
tid dro alle hver til sitt. 

 
Deretter var det frammøte i 
Vadsetosen kl 18:00 med 
notkasting og grilling. Dessverre 
ikke været helt med oss, men 
stemningen var allikevel god 
under le. Utpå kvelden lettet det 
også litt, og et par av de ivrigste 
ungdommene tok seg også et 
bad.

 

Dag 2 – Mandag 08/08/2016 – Tur 
til Ona / Finnøy, besøk Finnøy Gear 
og bading i Håp i Havet. 

Vi hadde engasjert Størk Huse med 
taxibåten sin «Størkå» til å bringe 
oss ut til Ona/Finnøy og tilbake til 
Brattvåg igjen. Vi var også utrolig 
heldige med været denne 
mandagen. Ungdommene satt ute 
på fordekket på på hele overfarten 
og nøt naturopplevelsen. Størk tok 
oss utom Harøya og høstet applaus 
ved passering av trangeste sundet. 
Han satte oss i land på Husøy. 
Finnøy Havstuer hadde ordnet 
med guide som møtte oss og ledet 
oss over Husøy innom første huset 
der og videre over til Ona og Fyret. 
Hun tok utfordringen med guiding 
på engelsk på strak arm og kunne 
fortelle mange historier. Været var 
flott og vi gikk kun i T-skjorter. Etter 
besøk i fyret, fant Jonny ut at vi alle 
sammen  fortjente  is.  Over  på  
Finnøya igjen nøt vi velsmakende 
fiskesuppe på Finnøy Havstuer. 
Deretter besøkte vi Finnøy Gear 
der 3. generasjon ved Norun 
Finnøy fortalte om bedriften og 
viste oss rundt. Finnøy Gear var en 
skikkelig pionerbedrift. Dagen på 
Finnøya ble avsluttet med bading i 
Håp  i  Havet.   Vi  hadde  stort  sett  
anlegget  for  oss  selv  og  
ungdommene storkoste seg. De 7 
aller ivrigste av ungdommene 
avsluttet badingen med å hoppe i 
selve storhavet.  
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Vel tilbake i Brattvåg igjen, fikk vi 
servert deilig sosakjøtt med 
ertestuing og is med bjørnebær til 
dessert på Brattvåg Hotel. Vi var 
litt forsinket, så Jonny fikk litt 
påtale  av  Trond  med  å  møte  til  
avtalt tid. 

Dag 3 – Tirsdag 09/08/2016. 
Besøk Vard Brattvaag og 
NORMAND MAXIMUS / besøk 
Haram  Kommune  /  litt  fritid  og  
møte på Brattvåg Bowling om 
kvelden. 

Ungdommene møtte til avtalt tid 
kl 10:00 på Vard Brattvaag. Denne 
dagen var også Sofie Kleinhans 
Krogsæter med oss, og som 
forventet integrerte hun seg fort 
sammen med gjengen. Rolf D 
innledet med en presentasjon av 
Vard Brattvaag før omvisning 
ombord i NORMAND MAXIMUS, 
godt assistert av Endre S, Jonny H 
og Arild M. 

Ombord traff vi også skipet kaptein 
og  styrmann  som  ivrig  viste  oss  
bruk  av  det  nyeste  utstyret  for  
navigasjon. Skipet trenger ikke 
lenger å ha papirkart ombord.  
Omvisningen ble avbrutt midtveis 
med en lunsj på verftets kantine. 
Vi hadde inntrykk av at 
ungdommene var rimelig 
imponerte av den ganske store og 
avanserte skuta. 

 
På Haram Kommune tok ordfører 
Vebjørn Krogsæter og Guttom Ulla 
vel imot oss og orienterte spesielt 
om kommunens satsing på 
opplæring samt om utfordringene 

med å ha så mange fremmed 
språklige innvandrere.  

Etter avslutningen hos Haram 
Kommune hadde ungdommene 
fri noen timer. Været var ikke det 
aller beste for å spasere ute. 
Kumar  åpnet  hjemmet  sitt  for  
samtlige denne ettermiddagen 
og det så virkelig ut til at de fant 
seg godt til rette der. 

 
Dagen ble avsluttet med 
Rotarymøte på Brattvåg Bowling 
der ungdommene presenterte 
seg  selv,  hvor  de  kom  fra,  
fritidsinteresser og om videre 
satsing på utdannelse. Dagen ble 
avsluttet på bowlingbanene der 
ungdommene hadde 3 baner til 
disposisjon. Litt senere 
okkuperte  også  de  ivrigste  av  
medlemmene de 2 gjenværende 
ledige bowlingbanene.  

 
Etter  bowlingen  og  før  man  
skiltes  ad,  fant  3  av  
ungdommene  at  det  var  tid  for  
nytt bad ved Samfjordgårdene. 
Alt i alt en svært innholdsrik dag. 
Dag 4 – Onsdag 10/08/2016 – 
Farvel 

 

Frammøte  på  Kulturkafeen  kl  11.  
Avskjeden med ungdommene ble 
kort og konsis. Vertsskapet fra 
Ålesund Rotary møtte som avtalt, 
ga en kort innledning, fordelte 
ungdommene seg i mellom og tok 
dem med seg.  

Møte 16. August 2016 
Bursdager:  
Jan Arve Hoel 

Offshorelivet og boreteknikk ved 
Håvard Silseth 

President Jonny åpnet møtet med 
å gå gjennom bursdagene som har 
vært  siden  siste  møte.  Jonny  
minnet også om 
distrikskonferansen hvor han 
ønsket at flest mulig ville mede seg 
på. Det hadde også kommet brev 
frå DG Gunnar Kvalsund hvor han 
tok opp de punktene han ønsket at 
klubbene skulle jobbe med i året 
som kommer. Her kan nevnes 
økning i medlemstall, hvordan 
folkelig  gjøre  Rotary,  samt  en  
henstilling om at klubben stiller 
med en stand på 
distrikskonferansen som synliggjør 
prosjektene til klubben vår. 

 
Deretter overtok Håvard 
mikrofonen og fortalte litt 
historikk frå olje eventyret i 
nordsjøen. Ocean Viking startet 
boringen i 1966, og etter 30 tørre 
brønner ble det første funnet gjort 
på Ekofisk lille julaften i 1967. 4 år 
senere kom produksjonen igang. 
Håvard jobber ombord i Maersk 
Interceptor som ble bygd i 
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Singapore  i  2013.  Riggen  er  et  
samfunn  hvor  det  er  ca.  100  
personer som jobber. På en 14 
dagers periode jobber de 168 
timer  så  det  er  jobbing og soving 
som preger hverdagen der ute på 
havet. Vi fikk en flott innføring i 
utstyr og teknikker som blir brukt 
ved  boring  ned  til  500  fot  
vanndybde. Et flott og informativt 
fordrag. 

 
Møte 23. August 2016 
Bursdager:  
Bjørn Haukås 

Harald Gudbrandsen 

Kvelden startet med styremøte kl. 
19.30. Økonomi og møteprogram 
ble diskutert. Komitelederene gikk 
også gjennom planlagt arbeid i 
komiteene for det kommende året. 
Ordinert møte kl 20.30 ble brukt til 
gruppermøter og til slutt 
presenterte gruppelederene 
sammendrag av møtet og planen 
framover for Rotaryåret 
2016/2017.  

Møte 30. August 2016 

Bursdager:  
Thor Grønmyr 

Bente Bruun 

Presidenten åpnet møtet med å 
ønske velkommen. Past President 
Svein tok ordet og overrakte 
blomster til Jorunn for den gode 
jobben hun gjorde med å 
arrangere dugnad på kirkegården. 

Med stor sorg fikk vi beskjeden om 
at vårt mangeårige medlem Njål 
Remmereit gikk bort tidligere på 

dagen.  

Temaet denne kvelden var Ravn 
IL som fyllte 100 år i 2014. Vi 
møtte  en  engasjert  Arnt  Ove  
Tenfjord som fortalte historier og 
viste bilder frå klubbens lange 
historie.  

IL Ravn Fotball’s visjon er: 

 En klubb, alle med. 

IL Ravn Fotball streber etter å… 

…kunne ha et tilbud til alle 
uavhengig av ferdighetsnivå, 
alder, treningsiver, kjønn og 
kulturell bakgrunn.  

…være en ledende klubb innen 
FairPlay. 

…jobbe  for  Trivsel,  Glede  og  
Felleskap. 

…bidra til å skape gode 
holdninger hos våre barn og 
unge. 

 
En trivelig kveld med gode 
historier frå en aktiv klubb. 

Møte 06. September 2016 

Bursdager:  

President Jonny åpna møtet. 
Orienteringer om klubbsaker. 

1 min. stillheit i samband med 
Njål Remmereit sin bortgang. 

Refererte til skriv frå Johanne 
Alvestad som takker for ei fin tid 
saman med gode venner i 
Brattvåg Rotaryklubb. 
Situasjonen gjer det vanskeleg 
for ho å fortsette i klubben. 

Hovudposten vart halde av Erna 
Rogne. Tema var Mama Clara 
Norge. 

 
Erna  Rogne  er  frå  Brattvåg,  men  
har budd andre stader i Norge i 50 
år. Har no flytta heim til Brattvåg 
og tatt over barndomsheimen. 
Foreldra til Erna var Petter og Klara 
Rogne.  Og  her  kjem  namnet  på  
barnehjemmet frå. 

Det heile starta med ein ferie til 
Peru der ho opplevde 
fattigdommen på nært hald og 
følte eit sterkt behov for å hjelpe 
dei små barna der borte.  

2009 starta ho "Mama Clara 
Norge" Det starta med julegåver 
og klede til barna. Vinteren i Peru 
er kald og mange , særleg barn, dør 
på grunn av kulde om vinteren. I 
november  no  i  2016  skal  ho  bort  
igjen for 12. gong. Då er det å ha 
med seg ekstra kofferter med 
klede frå mellom anna Devold til 
dei trengende barna. Penger vert 
samla  inn  og  det  meste  av  utstyr  
vert  kjøpt  i  Peru.  Det  går  for  det  
meste i klede og skuleutstyr til 
barna i barnehjemmet.      
Transporten er vanskeleg i 
utkanten av landet, oppe i fjella og 
ein må til tider bruke muldyr for å 
kome fram. Stor fattigdom og 
alkoholmisbruk fører ofte med seg 
mykje mishandling og barna må 
leve under svært dårlege forhold. 

Barnehjemmet er styrt av nonner. 
Til saman 5-6 nonner er til ei kvar 
tid  til  stades  for  å  hjelpe  dei  26  
barna som er der. Når gutane vert 
10 år må dei flytte ut. Kva framtida 
bringer for dei er usikkert. Jentene 
får ofte vere der litt lengre. Alle 
barna har arbeidsoppgåver i 
barnehjemmet.  Tvilsomt  om  vi  
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hadde fått våre barn til å gå med 
på å utføre dei same oppgåvene. 
Finansieringa vert ordna gjennom 
innsamlinger i organisasjoner som 
til dømes Rotary. Midlane går i si 
heilheit til barnehjemmet og det 
blir ingen administrasjon  og 
utgifter på vegen. Hareid 
Rotaryklubb er aktiv støttespeler 
og det vert aktuelt å diskutere om 
Brattvåg Rotaryklubb skal vere 
med å støtte Hareid Rotaryklubb i 
dette internasjonale arbeidet. 
Takker ein engasjert Erna Rogne 
for eit interessant foredrag. 

Møte 13. September 2016 
Bursdager:  
Magne Lundemo 

President Jonny åpna møtet. 

Klubbsaker: Orienterte om vansker 
for små klubber å gjennomføre 
ulike prosjekt. Også reist spørsmål 
om byråkratiet vert for tungrodd i 
organisasjonen. Dette er eit tema 
som vert tatt opp seinare. Rolf 
Klokk kjem tilbake med meir info 
om Ryla når dett vert klarlagt meir. 
Det vert ein liten dugnad på 
sluttføring av bom rundt 
Synnalandsvatnet på torsdag. 

 
Hovudpost: Bjørn Vidar Giske sitt 
ego foredrag. 

Fødd i 1963 på Grytastranda. Mor 
fra Grytastranda. Flytta til 
Engsetdalen og vaks opp der. Faren 
dreiv Giske Suvenir og det vart ein 
del oppdrag for han der etter kvart 
som han vart større. Dei budde i 
andre etg. på Samvirkelaget i 11 år 
før dei flytta i eige hus.  Mange av 
sommarane var tilbringe på 

Grytastranda med bestemor. 
Skulegangen starta i Engsetdalen 
med barneskule og vidare på 
ungdomsskule. Gjekk eit år på 
Folkehøgskule på Borg. Tok til på 
vidaregåande skule og starta på 
handel  og  kontor  med  VK  1.  
Slutta  etter  eit  år  og  tok  et  år  i  
militæret. Kom tilbake og 
fullførte VK2 i Brattvåg. Starta 
yrkesaktiv karriere i Valldal i vel 3 
år.  Flytta  ut  igjen  til  Haram  og  
jobba  i  Per  Solem.  Har  hatt  ei  
variert karriere innafor 
jobbmarkedet. Stort sett har alle 
jobbane vore knytt til kontor og 
rekneskap. I år 2000 starta han i 
Mørerekneskap og vart etter 
kvart medeigar i  den bedrifta.  I  
2002 vart han skild frå først kona 
si og hadde ein periode heime 
med  ansvar  for  4  barn.  Var  
avdelingsleder i Mørerekneskap 
og var med på salget til Visma der 
han jobba vidare. Var også innom 
Grønmyr Barnehager ein periode 
etter dette. I 2012 starta han 
Alianse økonomi og etablerte seg 
i  Brattvåg.  2014  gjekk  i  
samarbeid med Randi Ulla som 
hadde tatt over Stokke 
Rekneskap.  I  2003  møtte  han  
May Skarbø og flytta til Brattvåg i 
2005.  Har  vore  aktiv  i  
skytterlaget i Engsetdalen heile 
tida. Denne sporten han gitt han 
mykje opp gjennom åra. Politisk 
var han aktiv i Senterpartiet dei 
første  åra.  Vart  meir  aktiv  i  
politikken  etter  at  han  vart  
medlem  av  Frp.  Har  vore  
gjennom eit liv så langt med både 
utfordringer og spenninger. Har 
tydligvis vore eit interessant liv. 
Takker Bjørn Vidar for et 
fengende foredrag 

Møte 20. September 2016 
FELLESMØTE 20.09.16 BRATTVÅG, 
GISKE, SPJELKAVIK, SULA, ØRSKOG, 
ÅLESUND, ÅLESUND ØST RK. 
TEMA:MEDLEMSUTVIKLING, 
HVORDAN FOLKELIGGJØRE 
ROTARY 

 
Bursdager:  
Jorun Ulstein Fjørtoft 

Bortsett frå Giske RK., var alle 
klubbane representert.                                                    
Jonny Helland ønskte velkomen og 
innleia med nokre kritiske 
spørsmål, er vi for gammaldagse, 
fornyer vi oss, søker vi medlemmer 
i alle yrkesgrupper, er vi for lite 
synlege? Får vi fortalt kva vi står for 
med hjelpearbeid/polio? Kan vi ha 
fleire  åpne  møter?  Kan  vi  
samarbeide med andre på 
dugnader? Rolf Doran var 
ordstyrar  og  ba  om  innspel  frå  
salen – og innspela kom: 

Rotary er ikkje tydeleg nok på det 
vi er, har ikkje vore flinke nok til å 
marknadsføre det humanitære 
arbeidet.                                                                                                   
Vi må bli betre på å marknadsføre. 
Klubber har blitt kartlagt av 
profesjonelle, kva er det spesielle i 
en rotaryklubb? Det blir vidare 
jobbing med den analysen. ER 
medlemsrekruttering vanskeleg? 
Flytte møtetidspunkt? Utvide 
grensene for rekruttering, tenkje 
alle yrkesgrupper, damer? Legge 
god innsats i rekruttering, ein tlf. 
er ikkje bestandig nok.    
Merkevarebygging, mange små 
prosjekt, prosjekt som interesserer 
lokalmiljøet. Ha dugnader og 
innsamlinger saman med andre, 
samarbeide med andre klubber. 
Medieomtale, sende innlegg til 
lokalavisene. Reindyrke 
yrkesklubben, vise at vi 
representerer mange kvaliteter og 
stor kunnskap. Kvart medlem i 
rotary rekrutterer eitt nytt 
medlem. Alle møter åpne, helse på 
alle som kjem, fortel kva Rotary 
driv med. Endre hyppigheita på 
møta. Ha gode program og sosiale 
aktiviteter. ”Rette” medlemmer i 
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programkomiteen. Gode program, 
kva er det? Engasjerer det, det får 
vi diskutere.  

Kontingent, mesteparten går 
sentralt, klubbane får for lite igjen. 
Kva med ungdommane?  – sender 
vi våre ut på sommercamp, 
ungdomsutveksling, Ryla?    

 
Ungdom reiser mykje generelt, er 
dette  ein  riktig  aktivitet  no?  Vi  
treng fornying. Vere raus overfor 
nye  medlemmer  og  ”lokke”  litt  -  
berre 1 t i veka. Verden endrer seg, 
Rotart  må  vere  med,  litt  
gammaldags, byråkratisk og 
gammelmodige system. 
Internettsidene og facebook 
sidene  MÅ  vere  up-to  date.  Ikkje  
alltid tiltalande i dag. Kvifor miste 
medlemmer? Mest p.g.a.alder – 
klarer ikkje etterfylle. Korleis tek vi 
imot  nye  medlemmer,  blir  nye  
kjent med dei gamle, er det tid til 
prat? Foredrag på ½ t gir tid sosialt 
og vi lærer kvarandre å kjenne via 
3 min. Gamle medlemmer bør ha 
mini-egoforedrag for at nye 
medlemmer  skal  bli  kjent.  Store  
forskjeller på klubbane, 
benchmarking? Ordstyrar Rolf 
sette  strek  og  Jonny  takka  for  
engasjement og  innspel – det var 
komt fram mykje som vi kan ta tak 
i og som vil bli vidareformidla til 
distrikts konferansen. 

Møte 27. September 2016 

Bursdager:  
Presidentens møte. Påminnelse 
om krabbefest 28.10. og 
guvernørbesøk 18.10. sammen 
med  Ørskog  RK,  skal  avholdes  i  
Ørskog. Styremøte før møtet i dag, 
viser   til  kommende  referat  fra  
dette. Presidenten og 

innkommende president var på 
distriktskonferansen i Ålesund i 
helgen, og hadde stort utbytte av 
dette. Antallet Rotary-
medlemmer øker på 
verdensbasis, men økningen 
skjer i Sør-Amerika, Afrika, Asia 
og Øst-Europa, nedgang i 
medlemstallet i Nord-Amerika, 
Vest-Europa og Australia. 
Presidenten refererte fra en del 
av  det  som  ble  tatt  opp  på  
konferansen, bl.a. at Polio-
Plussprosjektet skal avsluttes 
helt før det startes opp med nye 
store prosjekt.  

I tillegg ble det lagt vekt på at at 
klubbene må være mer aktive, 
spesielt  på  nett,  og  
administrasjonen av klubbene er 
viktig for fortsatt fremgang. Det 
blir mer selvstyring for klubbene 
i  distriktene  i  Norge,  og  i  vårt  
distrikt er Aalesund-Øst RK  med 
i et prøveprosjekt med møter 
hver  14.  dag.  Registrering  av  
fremmøte skal utgå, og klubbene 
må sette konkrete mål for økning 
av medlemstallet. Brattvåg RK 
har som mål å nå 56 medlemmer 
i løpet av dette Rotaryåret. Det er 
viktig  å  være  aktivt  med  i  
lokalmiljøet, og å samarbeide 
med andre grupper i nærmiljøet. 
Innkommende president Rolf D.  
ba om innspill til aktivitet og verv 
i klubben i hans 
presidentperiode i 2017-2018.  

3-minutters innlegg er tilbake 
igjen, og blir obligatorisk på 
presidentens møte i dette 
Rotaryåret,  forhåpentligvis også 
videre fremover. Dagens innlegg 
var ved Torstein S. om matsopper, 
en viktig ressurs i naturen som 

altfor  få  benytter  seg  av.  

 
Men interessen og konkurransen 
er stigende, spesielt fra våre etter 
hvert mange polske innflyttere 
som  har  tradisjon  for  å  høste  av  
naturens gaver. Referenten har 
selv vært ivrig sopplukker siden 
han  var  guttunge,  og  kan  gi  
følgende råd om dette: Fortell aldri 
til andre hvor du finner sopp, og 
forlat  aldri  et  soppsted  før  det  er  
ferdig plukket. Dagen etter har 
andre vært der og tatt med seg det 
du hadde gledet deg til å fylle 
kurven med. Torstein var i likhet 
med referenten sterkt kritisk til 
soppkontrollene som arrangeres 
av  eksperter  hver  høst.  Et  par  
giftige sopper sammen med andre 
gode sopper i en kurv er nok til at 
hele kurven må kasseres. Det er 
viktig å lære seg noen sikre sopper 
og  holde  seg  til  disse,  og  så  kan  
man øke antallet etter hvert. 
Avslutningsvis fikk vi gode tips og 
råd om tilberedning og 
oppbevaring av sopp, den kan 
brukes til mye! Siste minuttene ble 
brukt til kaffe og prat rundt 
bordene, før møtet ble avsluttet 
med informasjon om neste møte. 


